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Op 10 september 2020 heeft u raadsvragen ingediend over Nationaal Groeifonds en kansen voor 

Lansingerland en onze regio. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Is het college in voldoende mate bekend met opzet en werking van het Nationaal Groeifonds en 

heeft zij hierover al contact gehad met de landelijke overheid? En welke kansen en uitdagingen 

ziet het college?  

 

Antwoord 

Het college nam op 7 september kennis van de persconferentie en de kamerbrief over het 

Nationaal Groeifonds. 

 

Het groeifonds was al een jaar geleden aangekondigd. Daarom is er het afgelopen jaar in onze regio 

onder leiding van de voorzitter van de Economic Board Zuid-Holland, Jaap Smit, tevens Commissaris 

van de Koning, gewerkt aan het opstellen van een regionale groeiagenda. In dit traject is een 

stevige en brede coalitie met bedrijven, kennisinstellingen en overheden gevormd. Met die coalitie 

verbeterden we de samenwerking in de regio om gezamenlijk te werken aan een welvarende en 

bloeiende regio. Lansingerland participeerde hierin via de MRDH, en heeft actief bijgedragen aan 

onderdelen van de regionale groeiagenda. Via de Bestuurscommissies en het Algemeen Bestuur van 

de MRDH zijn we actief betrokken bij de voortgang. 

Over de Regionale Groeiagenda ontving u op 7 september 2020 brief U20.05765. 

 

Door de coalitie zijn de onderdelen van de regionale groeiagenda besproken met de betrokken 

departementen. Het Rijk waardeert de georganiseerde regionale aanpak. Wij hebben hierover zelf 

geen contact gehad met de landelijke overheid. 
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Vraag 2. 

Heeft het college over het Groeifonds al gesproken met ondernemers en kennisinstellingen, en 

met mede-overheden in onze regio hierover? Zo ja, wat zijn de eerste voorzichtige conclusies van 

deze gesprekken?   

 

Antwoord 

Indirect. De Zuid-Hollandse propositie voor het Nationaal Groeifonds is het product van integrale 

samenwerking van de triple helix op het niveau van de regio. Daarin zijn, zoals onder 1 

aangegeven, bedrijven, kennisinstellingen en medeoverheden vertegenwoordigd. De coalitie heeft 

voor de zomer een zogenoemde binnenzaknotitie gemaakt (zie de collegebrief van 7 september). 

Deze binnenzaknotitie bestaat uit een kopverhaal, een tabel met maatregelen, de praatplaat en 

een overzicht van alle partners. Deze binnenzaknotitie is bedoeld om het verhaal van de regio 

gezamenlijk en eenduidig goed over het voetlicht te brengen bij de relevante spelers. De 

verschillende onderdelen uit de regionale groeiagenda worden op dit moment verder uitgewerkt. 

 

Vraag 3. 

Is het college voornemens één of meer aanvragen in te dienen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waar 

denkt het college aan? 

 

Antwoord 

Voor de eerste ronde lijkt het niet mogelijk om individuele aanvragen in te dienen. De 

departementen werken met wat er al bij hen bekend is, zoals onze regionale groeiagenda. De 

belangen van Lansingerland zijn hierin goed vertegenwoordigd. Denk hierbij aan de positie van 

Horti Science, warmterotonde, innovatie, verduurzaming en bereikbaarheid. 

 

Vraag 4. 

Is het college bereid om, bijvoorbeeld middels een raadsbrief, de raad over proces en inhoud 

verder te informeren. 

 

Antwoord 

De regionale coalitie werkt aan een brief voor alle gemeenteraden in Zuid-Holland. Ook is men 

voornemens om in november een aantal oplopen te organiseren om hierover verder met uw raad en 

andere betrokkenen in gesprek te gaan. Het onderwerp staat ook geagendeerd bij de 

Adviescommissies van de MRDH op 7 oktober. 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

  
 

 

  
Lucas Vokurka 

Secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


